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A tour of the world’s hidden geographies—from disappearing islands to forbidden
deserts—and a stunning testament to how mysterious the world remains todayAt a
time when Google Maps Street View can take you on a virtual tour of Yosemite’s
remotest trails and cell phones double as navigational systems, it’s hard to imagine
there’s any uncharted ground left on the planet. In Unruly Places, Alastair Bonnett
goes to some of the most unexpected, offbeat places in the world to reinspire our
geographical imagination.

Bonnett’s remarkable tour includes moving villages, secret cities, no man’s lands,
and floating islands. He explores places as disorienting as Sandy Island, an island
included on maps until just two years ago despite the fact that it never existed. Or
Sealand, an abandoned gun platform off the English coast that a British citizen
claimed as his own sovereign nation, issuing passports and crowning his wife as a
princess. Or Baarle, a patchwork of Dutch and Flemish enclaves where walking from
the grocery store’s produce section to the meat counter can involve crossing national
borders.

An intrepid guide down the road much less traveled, Bonnett reveals that the most
extraordinary places on earth might be hidden in plain sight, just around the corner
from your apartment or underfoot on a wooded path. Perfect for urban explorers,
wilderness ramblers, and armchair travelers struck by wanderlust, Unruly Places will
change the way you see the places you inhabit.
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新堡大學社會地理學教授，著有《何為地理學？》（What is
Geography?）一書。他也在歷史雜誌和時事雜誌上就多種主題發表過文章，例如世界
人口和強烈懷舊。從一九九四年到二〇〇〇年，他是前衛的心理地理學雜誌《踰矩：城
市探索日誌》（Transgression: A Journal of Urban
Exploration）的主編。他最新的研究計畫，以城市的記憶和現代政治中的失落與渴望為
題。
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一九六四年生，政大外交系畢業，現專職翻譯。譯作包括《從帝國廢墟中崛起：從梁啟
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《哈布斯堡的滅亡：第一次世界大戰的爆發和奧匈帝國的解體》、《太平天國之秋》、
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书评

习以为常的日常生活之地，在作者的眼里却具有了不平凡的意义，从城市生活空间到世
界各地，除了热门旅游地之外，其实还有很多值得探索的地方。与其说是对具体地方的
生动描绘，不如说更重要的意义在于探索过程本身，由观念驱动并建构的地理观念，尤
其值得赞赏。 作者的讲...  
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Ⅵ.践行G（定量） 想起小时候的造窝行动 直接躲在树叶堆里
破瓦房就是我们要夺取的据点 守护并向敌人发起进攻
大多数时候更喜欢呆在自己的窝里 睡觉，发呆 不在乎舒适程度 以及身边的垃圾
当然也是进攻的武器 自己定义的归属地 赋予了虚拟的身份 军人或探险家
一天的畅快人生稍...  
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